
Magnus Åkerman (M), 
ordförande §§ 48-54 

Eva Edwardsson (L), 
ordförande §§ 31-47,55-58 

Uppsala 
kommun 

Sida 1 (53) 

Kommunfullmäktige Datum: 
Protokoll 2021-03-01 

Kommunfullmäktiges protokoll måndagen 
den 1 mars 2021 

Plats och tid 

Uppsala Konsert & Kongress, klockan 13:15-21:10, 
ajourneringar klockan 15:00-15:15, 16:41-16:46 och 18:00-19:00. 

Paragrafer 

31-58 

Justeringsdag 

Onsdagen den 11 mars 2021 

Underskrifter 

Amanda Kanange (L), justerare 011e Rom lm (C), justerare 

 

John Hammar, sekreterare 

Postadress: Uppsala kommun, kommunstyrelsen, 753 75 Uppsala 
Besöksadress: Stationsgatan 12 
Telefon: 018-727 00 00 (växel) 

. . . E-post: kommuntedningskontoret(cpuopsala.se 

 

www.uppsala.se 

  



Uppsala 
kommun 

Sida 2 (53) 

Kommunfullmäktige Datum: 
Protokoll 2021-03-01 

Närvarande ledamöter och ersättare vid kommun-
fullmäktiges sammanträde den 1 mars 2021 

30-54 

Närvarande ledamöter 

Erik Pelling (S) 
Maria Gauffin Röjestål (S) 
Gustaf Lantz (S) 
Eva Christiernin (S) 
Erik Dagnesjö (S) 
Asal Gohari (S) 
Ulrik Wärnsberg (S) 
Inga-Lill Sjöblom (S) 
Klas-Herman Lundgren (S) 
Agneta Gille (S) 
Carl Lindberg (S) 
Ylva Stadell (S) 
Björn Wall (S) 
Hilde Klasson (S) 
Mattias Kristenson (S) 
Loa Mothata (S) 
Rafael Waters (S) 
Elnaz Alizadeh (S) 
Pavlos Cavelier Bizas (S) 
Agneta Erikson (S) 
Anders Grönvall (S) 
Fredrik Ahlstedt (M) 
Therez Almerfors (M) 
Christopher Lagerqvist (M) 
Marta Obminska (M) 
Magnus Åkerman (M) 
Cecilia Forss (M) 
Markus Lagerquist (M) 
Mats Gyllander (M) 
Madeleine Andersson (M) 
Carolina Bringborn (M) 
Anna-Karin Westerlund (M) 
Robin Kronvall (M) 
Fredrik Hultman (M) 
Tobias Smedberg (V) 
Hanna Victoria Mörck (V) 
Karolin Lundström (V) 
Torbjörn Björlund (V) 
Ingela Ekrelius (V) 
Magne Björklund (V) 
Therese Rhann (-) 
Lalla Andersson (V)  

Närvarande ledamöter Paragrafer 

Stefan Hanna (-) 
Rigmor Stenmark (C) 
Mattias Johansson (C) 48-58 
011e Romlin (C) 
Jonas Petersson (C) 
Diana Zadius (C) 
Mats Åhlund (C) 
Viviane Obaid (C) 
Mohamad Hassan (L) 
Helena Hedman Skoglund (L) 
Angelique Prinz Blix (L) 
Eva Edwardsson (L) 
Anders A. Aronsson (L) 
Amanda Kanange (L) 
Mats Dafnäs (L) 
Oscar Matti (L) 
Simon Alm (-) 34-58 
David Perez (SD) 52-54 
Linnea Bjuhr (SD) 
Anders Sehlin (SD) 
Roger Thelander (SD) 
Jonas Segersam (KD) 
Sarah Havneraas (KD) 
Margit Borgström (KD) 
Christian Hermanson (KD) 37-58 
Eva Moberg (KD) 
Evelina Solem (KD) 
Rickard Malmström (MP) 
Lars Friberg (MP) 30-56 
Helena Nordström Källström (MP) 
Charles Pylad (MP) 48-58 
Per Eric Rosen (MP) 
Stina Jansson (Fl) 
Lovisa Johansson (Fl) 

Paragrafer 

39-58 

40-58 

49-58 

30-46,48-58 (jäv 47) 
30-46,48-58 (jäv 47) 

Justerandes signatur 

  

Utdragsbestyrkande 
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Uppsala 
kommun 

Sida 3 (53) 

Datum: 
2021-03-01 

Paragrafer Ej tjänstgörande ersättare 
30-38 Patrik Hedlund (S) 
30-39 Bedo Kaplan 

Kia Solid (S) 
30-48 Peder Granath (S) 

Maria Patel (S) 
11,55-58 Bertil Brunn (S) 
11 Inger Söderberg (M) 
30-47 Arne Sandemo (M) 
30-33, 55-58 Bekir Jusufbasic (M) 
30-51 Artemis Lumarker (V) 

Daniel Rogozinski (V) 
Hans Nordström (C) 

30-36 Peter Nordgren (L) 
Anders Wallin (L) 

30-47 Susanne Åhlander (L) 
57-58 Helena Ling (L) 

Alexander Oscarsson (KD) 
Martin Wisell (KD) 
Josef Safady Åslund (Fl) 
Charlie Strängberg (Fl) 

Kommunfullmäktige 
Protokoll 

Tjänstgörande ersättare 

Staffan Yngve (S) 
Dima Sarsour (S) 
Gunnar Hedberg (M) 
Roine Thunberg (M) 
Anette Fischer (V) 
Per-Olof Forsblom (V) 
Andrea Karnekvist (V) 
Karin Ericsson (-) 
Knut Godskesen (-) 
Alexander von Uckermann 
(SD) 
Simon Pettersson (SD) 
Kent Kumpula (SD) 
Leif Boström (KD) 
Johan Edstav (MP) 
Klara Ellström (MP) 
Bengt Fladvad (MP) 

Justerandes signatur 

  

Utdragsbestyrkande 
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Uppsala 
kommun 

 

Sida 4(53) 

Kommunfullmäktige 
Protokoll 

Datum: 
2021-03-01 

 

§31 

Val av justerare samt justeringsdag 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att utse Amanda Kanange (L) och 011e Romlin (C) till justerare, 
2. att utse Oscar Matti (L) och Rigmor Stenmark (C) till ersättare för justerarna, 

samt 
3. att justeringen äger rum onsdagen den 10 mars 2021 klockan 17.15 på 

Stationsgatan 12. 

Yrkanden 

Jonas Petersson (C) yrkar att 011e Romlin (C) utses till justerare istället för I ngela 
Ekrelius (V) och att Rigmor Stenmark (C) utses till ersättare för justerare istället för Lalla 
Andersson (V). 

Tobias Smedberg drar tillbaka Vänsterpartiets nominering av Ingeb Ekrelius (V) till 
justerare och Lalla Andersson (V) till ersättare för justerare. 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer ordförandens förslag reviderat enligt Jonas Peterssons (C) yrkande 
och finner att kommunfullmäktige bifaller det reviderade förslaget. 

Justerandes signatur 

  

Utdragsbestyrkande 
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Uppsala 
kommun 

Sida 5 (53) 

Kommunfullmäktige Datum: 
Protokoll 2021-03-01 

§32 

Fastställande av föredragningslista 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att fastställa föredragningslistan. 

Justerandes signatur 

  

Utdragsbestyrkande 



Uppsala 
kommun 

Sida 6 (53) 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2021-03-01 

§33 

Inlämnade frågor till kommunfullmäktige 1 
mars 2021 

KSN-2021-00095 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att delfråga 2 i Karolin Lundströms (V) fråga om medborgardialoger och 
jämställdhet inte får ställas men i övrigt får frågan ställas, samt 

2. att övriga frågor får ställas och besvaras under dagens sammanträde. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktiges ordförande har gått igenom de inlämnade frågorna och lämnar 
här sin motivering: 

För att hämta in sakupplysningar får ledamöterna enligt 5 kap. 64 § kommunallagen 
ställa frågor. En fråga ska ha ett bestämt innehåll. Den får vara försedd med en kort 
inledande förklaring. Fråga nr 2 i Karolin Lundströms fråga till kommunstyrelsens 
ordförande får inte ställas. Den är alltför omfattande för att kunna sägas innebära 
inhämtandet av en sakupplysning. 

Inlämnade frågor 

• Fråga om medborgardialoger och jämställdhet från Karolin Lundström (V) 
• Fråga om pensionärskort i kollektivtrafiken från Stefan Hanna (-) 
• Fråga om demokratisk förankring av beslutet om Uppsalas framtida 

konstverksamhet från 011e Romlin (C) 
• Fråga om att upptäcka och förebygga våld i nära relationer från Stina Jansson 

(Fl) 
• Fråga om hemlösa och härbärgen från Lisen Burmeister (SD) 
• Fråga om äldres rätt till integritet från Lisen Burmeister (SD) 
• Fråga om uppköp av stall från Markus Lagerquist (M) 

Justerandes signatur 

  

Utdragsbestyrkande 
/' 42 

  



Uppsala 
kommun 

Sida 7 (53) 

Kommunfullmäktige Datum: 
Protokoll 2021-03-01 

Bestutsgå ng 

Ordföranden ställer ordförandens förslag mot avslag och finner att 
kommunfullmäktige bifaller detsamma. 

Justerandes signatur 

  

Utdragsbestyrkande 
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Uppsala 
kommun 

Sida 8 (53) 

Kommunfullmäktige Datum: 
Protokoll 2021-03-01 

§34 

Fråga om medborgardialoger och jämställdhet 
från Karolin Lundström (V) 

KSN-2021-00095 

Karolin Lundström (V) har ställt en fråga till kommunstyrelsens ordförande Erik Petting 
(S) som besvaras av arbetsmarknadsnämndens ordförande Mohamad Hassan (L). 

Justerandes signatur 

  

Utdragsbestyrkande 

c_ 



Uppsala 
kommun 

Sida 9 (53) 

Kommunfullmäktige Datum: 
Protokoll 2021-03-01 

§35 

Fråga om pensionärskort i kollektivtrafiken 
från Stefan Hanna 

KSN-2021-00095 

Stefan Hanna (-) har ställt en fråga till kommunstyrelsens ordförande Erik Pelling (S) 
som besvarar densamma. 

Justerandes signatur 

 

a-

 

Utdragsbestyrkande 



Uppsala 
kommun 

Sida 10 (53) 

Kommunfullmäktige Datum: 
Protokoll 2021-03-01 

§36 

Fråga om demokratisk förankring av beslutet 
om Uppsalas framtida konstverksamhet från 
011e Romlin (C) 

KSN-2021-00095 

011e Romlin (C) har ställt en fråga till kommunstyrelsens ordförande Erik Pelling (S) som 
besvarar densamma. 

Justerandes signatur 

  

Utdragsbestyrkande 

r 
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Uppsala 
kommun 

Sida 11 (53) 

Kommunfullmäktige Datum: 
Protokoll 2021-03-01 

§37 

Fråga om att upptäcka och förebygga våld i 
nära relationer från Stina Jansson (Fl) 

KSN-2021-00095 

Stina Jansson (Fl) har ställt en fråga till äldrenämndens ordförande Eva Christiernin (S) 
som besvarar densamma. 

Justerandes signatur 

  

Utdragsbestyrkande 



Uppsala 
kommun 

Sida 12 (53) 

Kommunfullmäktige Datum: 
Protokoll 2021-03-01 

§38 

Fråga om hemlösa och härbärgen från Lisen 
Burmeister (SD) 

KSN-2021-00095 

Lisen Burmeister (SD) har ställt en fråga till socialnämndens ordförande Asal Gohari (S) 
som besvarar densamma. 

På grund av frånvaro ställs frågan av Anders Sehlin (SD). 

Justerandes signatur 

  

Utdragsbestyrkande 

.'k7 

   



Uppsala 
kommun 

Sida 13 (53) 

Kommunfullmäktige Datum: 
Protokoll 2021-03-01 

§39 

Fråga om äldres rätt till integritet från Lisen 
Burmeister (SD) 

KS N-2021-00095 

Lisen Burmeister (SD) har ställt en fråga till socialnämndens ordförande Asal Gohari (S) 
som besvaras av äldrenämndens ordförande Eva Christiernin (S). 

På grund av frånvaro ställs frågan av Linnea Bjuhr (SD). 

Justerandes signatur 

  

Utdragsbestyrkande 



Uppsala 
kommun 

Sida 14(53) 

KommunfuLlmäktige Datum: 
Protokoll 2021-03-01 

§40 

Fråga om uppköp av stall från Markus 
Lagerquist (M) 

KSN-2021-00095 

Markus Lagerquist (M) har ställt en fråga till idrott- och fritidsnämndens ordförande 
Maria Patel (S) som besvarar densamma. 

Justerandes signatur 

c-

   

Utdragsbestyrkande 



Uppsala 
kommun 

Sida 15 (53) 

Kommunfullmäktige Datum: 
Protokoll 2021-03-01 

§41 

Inlämnade interpellationer till 
kommunfullmäktige 1 mars 2021 

KSN-2021-00094 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att interpellation om tolkar från Therese Rhann (-) inte får ställas, samt 
2. att övriga interpellationer får ställas och besvaras på kommunfullmäktiges 

kommande sammanträde den 22 mars 2021. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktiges ordförande har gått igenom de inlämnade interpellationerna 
och lämnar här sin motivering: 

Therese Rhanns (-) interpellation får inte ställas. En interpellation ska enligt 5 kap. 61 § 
kommunallagen ha ett bestämt innehåll och vara försedd med motivering. 
Motiveringen i Therese Rhanns interpellation berör förhållandena i sjukvården, vilket 
inte är ett av kommunens ansvarsområden. Eftersom motiveringen och 
frågeställningen inte hör ihop får interpellationen inte ställas. 

Inlämnade interpellationer 

• Interpellation om biologisk mångfald från Anette Fischer (V) 
• Interpellation om tolkar från Therese Rhann (-) 
• Interpellation om miljömålen från Hanna Victoria Mörck (V) 
• Interpellation om ABW från Hanna Victoria Mörck (V) 
• Interpellation om möten över generationsgränser från Stina Jansson (Fl) 
• Interpellation om med borgarlöfte för Gottsunda-Valsätra från David Perez (SD) 
• Interpellation om Uppsalahem och hyreskontrakt från Tobias Smedberg (V). 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer ordförandens förslag mot avslag och finner att 
kommunfullmäktige bifaller detsamma. 

Justerandes signatur 

  

Utdragsbestyrkande 



Uppsala 
kommun 

Sida 16 (53) 

Kommunfullmäktige Datum: 
Protokoll 2021-03-01 

§42 

Inlämnade motioner till kommunfullmäktige 1 
mars 2021 

KSN-2021-00093 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att överlämna motionerna till kommunstyrelsen för beredning. 

Inlämnade motioner 

• Motion om att göra Fyrishov till en alkoholfri zon från Knut Godskesen (-) 
• Motion om flyktingmottagande i Uppsala från Therese Rhann (-) 
• Motion om kostnadsfritt fika från Therese Rhann (-) 
• Motion om demokratiskt avgörande av planerna för Uppsala konstmuseum 

från Jonas Petersson (C) och 011e Ronnlin (C) 
• Motion om konstmuseum från Simon Alm (-) 
• Motion om att utveckla Skyttorp från Tobias Smedberg (V) med flera 
• Motion om personalråd från Tobias Smedberg (V) 
• Motion om att anställa ensamkommande från Hanna Victoria Mörck (V) och 

Per Olov Forsblom (V) 
• Motion om att bort köavgiften till Uppsala Bostadsförmedling från Stina 

Jansson (Fl) med flera 
• Motion om att införa en trygghetskarta från David Perez (SD) 
• Motion om att förbereda Uppsala kommuns planarbete för differentiering av 

strandskyddet från Maffias Johansson (C) 
• Motion om att utveckla trygghetsarbetet i bygderna från Therez Almerfors (M) 
• Motion om Jällaskolans attraktionskraft från Therez Almerfors (M), Jonas 

Petersson (C) och Jonas Segersam (KD) 
• Motion om Söderby Trädgårdsstad från Jonas Segersam (KD) 

Justerandes signatur 

k, 

 

Utdragsbestyrkande 



Uppsala 
kommun 

Sida 17 (53) 

Kommunfullmäktige Datum: 
Protokoll 2021-03-01 

§43 

Anmälningsärenden till kommunfullmäktige 
2021-03-01 

KSN-2021-00096 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att med godkännande lägga förteckningen över anmälningsärenden till 
protokollet. 

Anmälningsärenden 

• Granskning av överförmyndarnämndens verksamhet från kommunrevisionen. 

Justerandes signatur 

  

Utdragsbestyrkande 



Uppsala 
kommun 

Sida 18 (53) 

Kommunfullmäktige Datum: 
Protokoll 2021-03-01 

§44 

Avsägelser och entlediganden 1 mars 2021 

KSN-2021-00092 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att entlediga Lars Madej (S) från uppdraget som ersättare i idrotts- och 
fritidsnämnden 

2. att entlediga Bo Rundqvist (S) från uppdraget som ersättare i 
kulturnämnden, 

3. att entlediga Johan Jacobsson (V) från uppdraget som ersättare i 
räddningsnämnden 

4. att entlediga Victor Zhao-Jansson (C) från uppdraget som ersättare i 
valnämnden, 

5. att entlediga Alf Karlsson (MP) från uppdraget som 
lekmannarevisorsersättare i Kretia 2 Fastighets AB, 

6. att entlediga Alf Karlsson (MP) från uppdraget som 
lekmannarevisorsersättare i Kretia i Uppsala Kvarngärdet AB, 

7. att entlediga Alf Karlsson (MP) från uppdraget som 
lekmannarevisorsersättare i Uppsalahem Eksätragården AB, 

8. att entlediga Alf Karlsson (MP) från uppdraget som 
lekmannarevisorsersättare i Uppsalahem Elmer AB, 

9. att entlediga Lisette Stenberg (V) från uppdraget som suppleant i 
Uppsalahem AB:s styrelse, 

10.att entlediga Christer Solander (S) från uppdraget som suppleant i 
Uppsalahem AB:s styrelse, 

11.att entlediga Magnus Åhrgren (S) från uppdraget som ledamot i 
Uppsalahem AB:s styrelse, 

12. att entlediga Magnus Åhrgren (S) från uppdraget som ledamot i Bror-
Hjortstiftelsen, samt 

13.att entlediga Elisabeth Green (M) från uppdraget som ledamot i Bror-
Hjortstiftelsen, samt 

14. att entlediga Karl-Evert Mosten (M) från uppdraget som suppleant i Bror-
Hjortstiftelsen. 

Justerandes signatur 

  

Utdragsbestyrkande 
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kommun 
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Kommunfullmäktige Datum: 
Protokoll 2021-03-01 

§45 

Fyllnadsval 1 mars 2021 

KSN-2021-00092 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att utse Magnus Åhrgren (S) till ersättare i kulturnämnden, 
2. att utse Per Davidsson (M) till lekmannarevisorsersättare i Kretia 2 

Fastighets AB, 
3. att utse Per Davidsson (M) till lekmannarevisorsersättare i Kretia i Uppsala, 
4. att utse Per Davidsson (M) till lekmannarevisorsersättare i Uppsalahem 

Eksätragården AB, 
5. att utse Per Davidsson (M) till lekmannarevisorsersättare i Uppsalahem 

Elmer AB, 
6. att utse Christer Solander (S) till ledamot i Uppsalahem AB:s styrelse, 
7. att utse Karl-Evert Mosten (M) till ledamot i Bror-Hjortstiftelsen, samt 
8. att utse Anders Karlberg (M) till suppleant i Bror-Hjortstiftelsen. 

Justerandes signatur 

 

g Utdragsbestyrkande 
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Kommunfullmäktige 
Protokoll 

Datum: 
2021-03-01 

 

§46 

Val av nämndemän till Uppsala tingsrätt för 
mandatperioden 1 januari 2020 - 31 december 
2023 

KSN-2019-2385 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att utse Emanuel Norén (KD) till nämndeman vid Uppsala tingsrätt, samt 
2. att utse Eric Knutson (SD) till nämndeman vid Uppsala tingsrätt. 

Justerandes signatur 

  

Utd ragsbestyrkand e 



Uppsala 
kommun 
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Kommunfullmäktige Datum: 
Protokoll 2021-03-01 

§47 

Ändring och utökning av kommunalråds 
tjänstgöringsgrad 

KSN-2020-03541 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att utse Tobias Smedberg (V) till kommunalråd på 100 procent från den 1 mars 
2021 intill dess kommunfullmäktige förrättar nytt val efter nästa allmänna val, 
samt 

2. att utse Hanna Viktoria Mörk (V) till kommunalråd på 40 procent av heltid från 
den 1 mars 2021 intill dess kommunfullmäktige förrättar nytt val efter nästa 
allmänna val. 

Jäv 

Tobias Smedberg (V) och Hanna Victoria Mörck (V) anmäler jäv och deltar inte i 
ärendets beredning eller beslut. 

Sammanfattning 

Vid mandatperiodens början utsågs kommunalråd för hela mandatperioden och 
tjänstgöringsgraderna reglerades gentemot mot övriga uppdrag så att deras 
sammanlagda tjänstgöringsgrad inte skulle överstiga 100 procent. Tobias Smedberg 
(V) erhöll då en tjänstgöringsgrad som kommunalråd motsvarande 80 procent av heltid 
och erhöll därutöver 20 procents ersättning som tredje vice ordförande i 
äldrenämnden. Förvaltningsrätten upphävde under våren 2020 kommunfullmäktiges 
val av tredje vice ordförande. Tobias Smedberg (V) föreslås därför att utses som 
kommunalråd på 100 procent från den 1 mars 2021. Vänsterpartiet föreslås därutöver 
erhålla ytterligare ett kommunalråd på 40 procent av heltid samt en politisk 
sekreterare motsvarande en halv (50 procent av heltid) resurs från den 1 mars 2021. 

Beslutsunderlag 

• Kommunstyrelsens förslag 10 februari 2021 § 10 
• Arbetsutskottets förslag 26 januari 2021 § 25 
• Tjänsteskrivelse daterad den 7 januari 2021 

Justerandes signatur 

  

Utdragsbestyrkande 
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kommun 
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Kommunfullmäktige Datum: 
Protokoll 2021-03-01 

Yrkanden 

Erik Pelling (S) och Ulrik Wärnsberg (S) yrkar bifall kommunstyrelsens förslag. 

Jonas Segersann (KD), Gunnar Hedberg (M), Stefan Hanna (-), Markus Lagerqvist (M), 
Jonas Petersson (C), Linnea Bjuhr (SD), Simon Alm (-), Therese Rhann (-) och Stina 
Jansson (Fl) yrkar avslag till kommunstyrelsens förslag. 

Simon Alm (-) och Kent Kumpula (SD) yrkar återremiss med följande motivering: 
att utreda om det handlar om utökat partistöd för enskilt parti när det under debatten 
har tagits upp att dessa arvoden helt eller delvis avses slussas vidare i "partiskatt" samt 
att det i någon form redan pågår. Det behöver kommunstyrelsen titta närmre på för att 
undvika att strida med kommunallagens skrivning om att inte otillbörligt gynna eller 
missgynna ett parti ifråga om partistöd. 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer först Simon Alm (-) med fleras återremissyrkande mot att avgöra 
ärendet idag. 

Votering begärs och genomförs(votering 1). 

Bifall till att avgöra ärendet idag röstar JA. Bifall till att återremittera ärendet med 
Simon Alm (-) med fleras motivering röstar NEJ. 

Med 58 ja-röster mot 11 nej-röster,!! som avstår och 1 frånvarande beslutar 
kommunfullmäktige att avgöra ärendet idag. 

Ordföranden ställer därefter kommunstyrelsens förslag mot avslag. 

Votering begärs och genomförs (votering 2). 

Bifall till kommunstyrelsens förslag röstar JA. Avslag till detsamma röstar NEJ. 

Med 43 ja-röster mot 38 nej-röster beslutar kommunfullmäktige att bifalla 
kommunstyrelsens förslag. 

Resultat votering 1 

Ja-röst avger Erik Pelling (S), Maria Gauffin Röjestål (S), Gustaf Lantz (S), Eva 
Christiernin (S), Erik Dagnesjö (S), Asal Gohari (S), Ulrik Wärnsberg (S), Inga-Lin Sjöblom 
(S), Klas-Herman Lundgren (S), Agneta Gille (S), Carl Lindberg (S), Ylva Stadell (S), Björn 
Wall (S), Hilde Klasson (S), Mattias Kristenson (S), Rafael Waters (S), Elnaz Alizadeh (S), 
Pavlos Cavelier Bizas (S), Agneta Erikson (S), Anders Grönvall (S), Fredrik Ahlstedt (M), 
Therez Almerfors (M), Christopher Lagerqvist (M), Marta Obminska (M), Magnus 
Åkerman (M), Markus Lagerquist (M), Mats Gyllander (M), Madeleine Andersson (M), 
Anna-Karin Westerlund (M), Robin Kronvall (M), Fredrik Hultman (M), Karolin 
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Lundström (V), Torbjörn Björlund (V), Ingela Ekrelius (V), Magne Björklund (V), Therese 
Rhann Lalla Andersson (V), Mohamad Hassan (L), Helena Hedman Skoglund (L), 
Angelique Prinz Blix (L), Eva Edwardsson (L), Anders A. Aronsson (L), Amanda Kanange 
(L), Mats Dafnäs (L), Oscar Matti (L), Rickard Malmström (MP), Lars Friberg (MP), Helena 
Nordström Källström (MP), Per Eric Rosen (MP), Stina Jansson (Fl), Lovisa Johansson 
(Fl), Gunnar Hedberg (M), Roine Thunberg (M), Anette Fischer (V), Per-Olof Forsblom 
(V), Andrea Karnekvist (V), Johan Edstav (MP) och Klara Ellström (MP). 

Nej-röst avger Cecilia Forss (M), Stefan Hanna (-), Rigmor Stenmark (C), Simon Alm (-), 
Linnea Bjuhr (SD), Anders Sehlin (SD), Roger Thelander (SD), Margit Borgström (KD), 
Alexander von Uckermann (SD), Simon Pettersson (SD) och Kent Kurnpula (SD). 

Avstår gör 011e Romlin (C), Jonas Petersson (C), Diana Zadius (C), Mats Åhlund (C), 
Viviane Obaid (C), Jonas Segersam (KD), Sarah Havneraas (KD), Christian Hermanson 
(KD), Eva Moberg (KD), Evelina Solem (KD) och Karin Ericsson (-). 

Frånvarande är Loa Mothata (S). 

Resultat votering 2 

Ja-röst avger Erik Petting (S), Maria Gauffin Röjestål (S), Gustaf Lantz (S), Eva 
Christiernin (S), Erik Dagnesjö (S), Asal Gohari (S), Ulrik Wärnsberg (S), Inga-Lill Sjöblom 
(S), Klas-Herman Lundgren (S), Agneta Gille (S), Carl Lindberg (S), Ylva Stadell (S), Björn 
Wall (S), Hilde Klasson (S), Mattias Kristenson (S), Loa Mothata (S), Rafael Waters (S), 
Elnaz Alizadeh (S), Pavlos Cavelier Bizas (S), Agneta Erikson (S), Anders Grönvall (S), 
Karolin Lundström (V), Torbjörn Björlund (V), Ingela Ekrelius (V), Magne Björklund (V), 
Lalla Andersson (V), Mohamad Hassan (L), Helena Hedman Skoglund (L), Angelique 
Prinz Blix (L), Eva Edwardsson (L), Anders A. Aronsson (L), Amanda Kanange (L), Mats 
Dafnäs (L), Oscar Matti (L), Rickard Malmström (MP), Lars Friberg (MP), Helena 
Nordström Källström (MP), Per Eric Rosen (MP), Anette Fischer (V), Per-Olof Forsblom 
(V), Andrea Karnekvist (V), Johan Edstav (MP) och Klara Ellström (MP). 

Nej-röst avger Fredrik Ahlstedt (M), Therez Almerfors (M), Christopher Lagerqvist (M), 
Marta Obminska (M), Magnus Åkerman (M), Cecilia Forss (M), Markus Lagerquist (M), 
Mats Gyllander (M), Madeleine Andersson (M), Anna-Karin Westerlund (M), Robin 
Kronvall (M), Fredrik Hultman (M), Therese Rhann (-), Stefan Hanna (-), Rigmor 
Stenmark (C), 011e Romlin (C), Jonas Petersson (C), Diana Zadius (C), Mats Åhlund (C), 
Viviane Obaid (C), Simon Alm (-), Linnea Bjuhr (SD), Anders Sehlin (SD), Roger 
Thelander (SD), Jonas Segersam (KD), Sarah Havneraas (KD), Margit Borgström (KD), 
Christian Hermanson (KD), Eva Moberg (KD), Evelina Solem (KD), Stina Jansson (Fl), 
Lovisa Johansson (Fl), Gunnar Hedberg (M), Roine Thunberg (M), Karin Ericsson (-), 
Alexander von Uckermann (SD), Simon Pettersson (SD) och Kent Kumpula (SD). 
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Reservationer 

Närvarande ledamöter (M), (C) och (KD) reserverar sig mot beslutet och lämnar följande 
skriftliga reservation: 
Vi har under lång tid kritiserat att S, L och MP-styret valt att arvodera V-ledamöter i olika 

nämnder i utbyte mot politiskt stöd. Trots kritik från oppositionen och två' 

underkännandedomar från såväl förvaltningsrätt som kammarrätt, så backade man inte 

från "tredje viceordförande" förrän långt efterdomstolamas utslag. 

Och nu får alltså Vett nytt kommunalråd och en ny politisk sekreterare på°50 procent. 

Motivet styret anger för att fortsatt särbehandla partiet är "att V är tredje största parti" 

och därför "förtjänar insyn". Men det är ett väldigt konstigt sätt att se perdemokrati, och 

det är tydligt att S, L och MP bara vill försäkra sig om att deras minoritetsstyre får det stöd 

av V som krävs. 

Bland oppositionen har nämligen 34 procent röstat ", C och KD, jämfört med de 10,6 

procent röstat på°V. Det är alltsdi god demokratisk ordning 23 procentenheter fler av 

Uppsalabo rna som röstat för högerpolitik än vänsterpolitik. Det är svårt att kalla detta 

annat än röstköp något som V får mot att de låtit styret komma till makten. 

Nej, det är orimligt att just Vänsterpartiet ska få utökade avlönade uppdrag i utbyte mot 

parlamentariskt underlag. Allt är bara ett spel för att både Liberalerna och Vänsterpartiet 

ska kunna sätta den bild de önskar, att (V) är i opposition, trots att de ingår i 

vänstermajoriteten. 

Det är dessutom inte aktuellt att utöka den politiska organisationen när fördelningen av 

antalet kommunalråd redan är beslutad. 

Närvarande ledamöter (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för Linnea Bjuhrs 
(SD) yrkande. 

Stefan Hanna (-) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande. 

Simon Alm (-) reserverar sig mot beslutet och lämnar följande skriftliga reservation: 
Jag yrkade återremiss för att utreda om det handlar om utökat partistöd för enskilt parti 

när det under debatten har tagits upp att dessa arvoden helt eller delvis avses slussas 

vidare i "partiskatt" samt att det i någon form redan pågår. Det behöver 

kommunstyrelsen titta närmre på för att undvika att strida med kommunallagens 

skrivning om att inte otillbörligt gynna eller missgynna ett parti ifråga om partistöd. 

kommunallagen, kapitel 4 

30 § Fullmäktige ska besluta om partistödets omfattning och formerna för det. Stödet får 

inte utformas så att det otillbörligt gynnar eller missgynnar ett parti. Fullmäktige får 

besluta att endast mandat för vilket en vald ledamot är fastställd enligt 14 kap. vallagen 

(2005:837) ska beaktas vid fördelningen av partistödet. 

Vänsterpartiet berättar själva om hur partiskatten fungerar på sin hemsida: 

https://www.vansterpartiet.se/politik/politikerloner-och-partiskatt/  

Vi tycker inte att politiker ska leva i en egen verklighet långt från vanliga medborgare. Det 
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är också därför vi har en partiskatt för alla våra företrädare. Den gör att oavsett hur 

mycket man tjänar på ett visst uppdrag, till exempel att sitta i riksdagen, så får en 

företrädare för Vänsterpartiet inte ut mer än ca 29 600 kronor i månaden efterskott och 

partiskatt (år 2020). 

Därtill finns det avtal, fritt för alla att ta del av på intemet, som Vänsterpartiet använder 

sig av för samtliga kandidater. https://www.vansterpartiet.se/assets/Partiskatten-l.pdf  I 

avtalet framgår att partiskatten på kommunnivå tillfaller kommunföreningen eller 

distriktsföreningen. 

Det beslut som idag vann bifall i fullmäktige är därmed ett direkt partistöd till antingen 

Vänsterpartiets kommunförening eller länsorganisation. Det är olagligt att i 

partistöds frågor gynna eller missgynna enskilda partier. 

Särskilda yttranden 

Stefan Hanna (-) lämnar följande särskilda yttrande: 
Det är motbjudande att se hur Vänsterpartiet som ständigt försöka vinna politiska poäng 

genom att yrka på lägre ersättning till förtroendevalda utnyttjar skattebetalarna på 

detta sätt. Nu har MP, L och V både två kommunalråd och två politiska sekreterare var på 

skattebetalarnas bekostnad. Det är ett osmakligt missbruk av våra skattemedel och inte 

demokratiskt motiverat eftersom dessa partier tillsammans inte ens har 30 procent av 

kommunens invånare bakom sig. Nu borde det också bli tydligt för alla som tidigare 

vägrat inse fakta att Liberalerna i Uppsala leder kommunen i nära samarbete med 

Vänsterpartiet. Uppsala har ända sedan Vänsterpartiets olagliga överenskommelse om 

3e vice ordföranden haft ett vänsterstyrt minoritetsstyre. Jag har ända sedan dess kallat 

minoritetsstyret för vad de är, ett vänsterstyre. För invånarna är det viktigt att de får en 

korrekt bild av hur verkligheten ser ut. Jag hoppas nu att det är ställt utom allt rimligt 

tvivel att Vänsterpartiet för andra mandatperioden i rad tillåts få ett stort inflytande över 

Uppsalas utveckling. 
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§48 

Policy för samverkan med aktörer i 
föreningslivet och det fria kulturlivet 

KSN-2020-01382 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att anta Policy för samverkan med aktörer i föreningslivet och det fria 
kulturlivet, samt 

2. att därmed ersätta Policy för samverkan med den ideella sektorn. 

Sammanfattning 

Förutom uppdraget att "Förenkla ansökan och administration av föreningsbidrag", i 
Mål och budget 2019, finns den lokala överenskommelsen, LÖK, med föreningslivet där 
Uppsala kommun åtar sig att göra det lätt att komma i kontakt med kommunen, få 
information och ansöka om föreningsbidrag. 

lenlighet med uppdraget och åtagandet har en policy, som reglerar samverkan med 
aktörer i föreningslivet och det fria kulturlivet, och en riktlinje, som reglerar bidrag till 
föreningslivet och det fria kulturlivet tagits fram. 

Beslutsunderlag 

• Kommunstyrelsens förslag 10 februari 2021 § 11 
• Arbetsutskottets förslag 19 januari 2021 § 10 
• Tjänsteskrivelse daterad den 13 november 2020 
• Bilaga 1, förslag till policy för samverkan med aktörer i föreningslivet och det 

fria kulturlivet 
• Bilaga 2, tidigare policy för samverkan med den ideella sektorn 
• Bilaga 3, förslag till riktlinje för föreningsbidrag och bidrag till det fria 

kulturlivet 
• Bilaga 4, dokumentation från beredningskonferens 
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Yrkanden 

Eva Christiernin (S), Karolin Lundström (V), Ulrik Wärnsberg (S) och Lovisa Johansson 
(Fl) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Simon Pettersson (SD) yrkar att ärendet återremitteras med följande motivering: 
att kommunen verkar för inom lagens ramar inte betala ut bidrag till föreningar på etnisk 

basis och likaså organisationer som av MSB pekas ut som problematiska ur ett 

extremistiskt eller våldsbejakande perspektiv. 

Jonas Segersam (KD), Markus Lagerkvist (M) och Jonas Petersson (C) yrkar 
att genomgående stryka "utan vinstintresse" i "aktiebolag utan vinstintresse". 

Stefan Hanna (-) yrkar 
att Kriterier för samverkan med föreningslivet kompletteras med: Den som vill samverka 

med Uppsala kommun får inte vara identitetspolitiskt avgränsande i sitt föreningsnamn 

och måste vara öppen för alla att bli och vara medlem i. 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer först Simon Petterssons (SD) återremissyrkande mot att avgöra 
ärendet idag och finner att kommunfullmäktige beslutar att avgöra ärendet idag. 

Ordföranden ställer därefter kommunstyrelsens förslag mot Jonas Segersam (KD) med 
fleras ändringsyrkande och finner att kommunfullmäktige bifaller kommunstyrelsens 
förslag. 

Ordföranden ställer slutligen kommunstyrelsens förslag mot Stefan Hannas (-) 
tilläggsyrkande och finner att kommunfullmäktige bifaller kommunstyrelsens förslag. 

Reservationer 

Närvarande ledamöter (M), (C) och (KD) reserverar sig mot beslutet och lämnar följande 
skriftliga reservation: 
Det är viktigt med bra samverkan mellan civilsamhället och kommunen, och vi ska 

uppmuntra deras insatser genom exempelvis bidrag eller samarbeten. Det är emellertid 

samtidigt viktigt att säkerställa att bidragen endast betalas ut till demokratiska 

organisationer, och inte riskerar finansiera fusk, kriminalitet eller våldsbejakande 

extremism. 

Det är dock onödigt att göra ideologiska begränsningar av vilka organisationer vi kan 

samarbeta med. Att aktiebolag måste drivas utan vinstintresse ören sådan onödig 

begränsning. Nu ärju just bolag undantag ändå i det här sammanhanget då det rör 

bidrag till föreningar, och samverkan med bolag kan ske exempelvis till företag inom 

kultursektorn. Varför ska då inte en kulturutövare kunna ha ett aktiebolag och välja att ta 
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ut sin ersättning i form av utdelning istället för lön? Vi yrkade därför att genomgående 

stryka "utan vinstintresse" i "aktiebolag utan vinstintresse". 

Stefan Hanna (-) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande. 

Särskilda yttranden 

Lovisa Johansson (Fl) lämnar följande särskilda yttrande: 
Folkrörelser och medlemsorganisationer är grunden i vår demokrati. En ideell förening 

kan vara ett rum för samhörighet såväl som en plattform för att göra sin röst hörd. 

Medlemsorganisationer skiljer sig från företag, även från företag som är idé-burna. Vi 

måste värna den ideella sektorns särart. Att bunta ihop ideella organisationer med 

företag kan på sikt innebära att företagslogiken har inverkan på policy och arbetssätt. 

Inte minst om även vinstdrivna företag skulle börja inräknas i samma grupp, vilket 

högerpartier föreslår. 

Till skillnad från högern vill vi dessutom inte att pengarna ska gå till aktieutdelningar, 

utan de ska gå till den viktiga verksamheten. 

För att värna den ideella sektorns särart Feministiskt initiativ hellre sett att policyn 

specifikt bör omfatta ideell sektor, såsom den tidigare policyn. 

Förslaget i sin helhet innebär dock att det blir lättare för föreningar att söka bidrag, vilket 

är varför Feministiskt initiativ vill bifalla förslaget. 

Stefan Hanna (-) lämnar följande särskilda yttrande: 
Uppsala kommun måste kraftigt förbättra sina insatser för en bättre integration av 

invandrare in i det svenska samhället. Föreningslivet har en stor och viktig roll att 6/Ila i 

detta nödvändiga och önskvärda arbetet för att bryta den växande segregationen och 

motverka många års misslyckad inkluderingspolitik. Föreningsnamn som har en mycket 

tydlig koppling till en specifik etnisk grupp eller annan mycket begränsande 

identitetsinramning ska inte vara behörig att få kommunala föreningsbidrag. 
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§49 

Revidering av beslut i Mål och budget 2021.-

 

2023 avseende avgift och taxa för Uppsala 
vatten och avfall AB 

KSN-2020-03792 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att revidera beslut 24 i Mål och budget 2021-2023 avseende § 7.1 i taxa för 
Uppsala vatten och avfall AB enligt tabell 7.11 ärendets bilaga 1, samt 

2. att anta reviderade föreskrifter om taxa för den allmänna vatten- och 
avloppsanläggningen i Uppsala kommun enligt ärendets bilaga 1. 

Deltar ej i beslut 

Stefan Hanna (-) deltar ej i beslutet 

Sammanfattning 

Den 2-3 november 2020 § 454 fattade kommunfullmäktige beslut om Mål och budget 
2021-2023 samt fastställande av skattesats för 2021.1 ärendet ingick även beslut om 
att fastställa Uppsala Vatten och Avfall AB:s, UVAB, föreskrifter om taxa samt avgifter. 
På grund av ett skrivfel i handlingarna fattades felaktigt beslut i taxans § 7.1 rörande 
tomtyteavgift för obebyggd fastighet. Kommunfullmäktige föreslås därför fatta ett nytt 
beslut om anläggningsavgift för obebyggd fastighet. 

Den 7 oktober 2019 § 331 antog kommunfullmäktige föreskrifter om taxa UVAB. 1 
gällande föreskrifter tillåts inte att fast avgift tas för vissa fastigheter varför en 
revidering föreslås. Reviderat förslag innebär också att berörda föreskrifter stämmer 
bättre överens med branschföreningen Svenskt Vattens basförslag. Vidare har mindre 
redaktionella ändringar och förtydliganden gjorts. 
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Beslutsunderlag 

• Kommunstyrelsens förslag 10 februari 2021 § 12 
• Arbetsutskottets förslag 2 februari 2021 § 35 
• Tjänsteskrivelse daterad 20 januari 2021 
• Bilaga 1 - reviderade föreskrifter om taxa för den allmänna vatten- och 

avloppsanläggningen i Uppsala kommun 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer kommunstyrelsens förslag mot avslag och finner att 
kommunfullmäktige bifaller detsamma. 

Särskilda yttranden 

Stefan Hanna (-) lämnar följande särskilda yttrande: 
Jag avstod ifrån att delta i ärendet eftersom jag inte står bakom vänsterstyrets Mål & 
budget. I tidigare yrkanden framgår också att jag anser att VA-bolagets taxor ska 
stimulera till låg förbrukning av vatten. Den nuvarande prismodellen anserjag inte bidrar 
till en bättre hushållning av vår viktigaste naturresurs, vatten. Eftersom kommunen 
åtagit sig att bidra till hushållning av vattenresurserna anserjag att den nuvarande 
prismodellen måste förändras för att stimulera kommunens medlemmar att mer 
sparsamt konsumera vatten. 
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§50 

Revidering av Regler för ekonomiska 
ersättningar till förtroendevalda i Uppsala 
kommun med anledning av det nya 
arenabolaget 

KSN-2018-1224 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att revidera bilaga 2 till Regler för ekonomiska ersättningar till förtroendevalda 
i Uppsala kommun mandatperioden 2019-2022 enligt arvodesberedningens 
förslag. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktige beslutade 3 november 2020 § 459 att samordna 
fastighetsförvaltningen i kommunen. Ett antal av kommunens fastighetsägande bolag 
kommer genom beslutet fusioneras in i bolaget Uppsala R2 AB, som är under 
namnändring till Uppsala kommun Arenor och Fastigheter AB. 

Detta medför att bilaga 2 till Regler för ekonomiska ersättningar till förtroendevalda i 
Uppsala kommun mandatperioden 2019-2022 behöver kompletteras med arvoden till 
styrelsepresidiet för bolaget. Arvodesberedningen har lämnat på arvodesnivåer för 
beslut i fullmäktige. 

Beslutsunderlag 

• Kommunstyrelsens förslag 10 februari 2021 § 13 
• Arbetsutskottets förslag 19 januari 2021 § 11 
• Tjänsteskrivelse daterad 23 december 2020 
• Bilaga 1, protokoll från arvodesberedningens sammanträde 30 november 2020 
• Bilaga 2, ersättningsreglernas bilaga 2 enligt föreliggande förslag till beslut 
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Beslutsgång 

Ordföranden ställer kommunstyrelsens förslag mot avslag och finner att 
kommunfullmäktige bifaller detsamma. 
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§51 

Revidering av vattenprogram för Uppsala 
kommun 

KSN-2019-1816 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att anta Vattenprogram för Uppsala kommun enligt bilaga 1 med tillhörande 
hand lingsplan enligt bilaga 2, samt 

2. att ersätta Dagvatten program för Uppsala kommun med Vattenprogram för 
Uppsala kommun. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktige beslutade vid sitt sammanträde 28 januari 2019 (§ 30) att uppdra 
till kommunstyrelsen och Uppsala Vatten och Avfall AB att se över hur 
vattenprogrammet kan relatera till och eventuellt inkludera dagvattenprogam och VA-
policy. Utifrån uppdraget har en revidering av vattenprogrammet genomförts 
samordnat med VA-planens framtagande. 

Beslutsunderlag 

• Kommunstyrelsens förslag 10 februari 2021 § 14 
• Arbetsutskottets förslag 26 januari 2021 § 27 
• Tjänsteskrivelse daterad 26 oktober 2020 
• Bilaga 1, Vattenprogram för Uppsala kommun 
• Bilaga 2, Handlingsplan för Vattenprogram för Uppsala kommun 

Yrkanden 

Rafael Waters (S), Rickard Malmström (MP) och Annette Fischer (V) yrkar bifall till 
kommunstyrelsens förslag. 

Stefan Hanna (-) yrkar: 
att Vattenprogrammet återremitteras då jag anser att programmet måste inkludera 
planperspektiv på hur Uppsala kommun ska säkerställa både långsiktigt 
kapacitetsbehov av vatten samt ett redundant VA-system. 
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att Vattenprogrammet återremitteras då jag anser att programmet måste inkludera 

fortsatta åtgärder som Uppsala kommun vidtar för att driva kraven på att 

Försvarsmakten tar sitt ansvar för PFAS-föroreningarna i Uppsalas vatten. 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer först Stefan Hannas (-) återremissyrkande mot att avgöra ärendet 
idag och finner att kommunfullmäktige beslutar att avgöra ärendet idag. 

Ordföranden ställer därefter kommunstyrelsens förslag mot avslag och finner att 
kommunfullmäktige bifaller detsamma. 

Reservation 

Stefan Hanna (-) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande. 

Särskilt yttrande 

Jonas Segersam (KD) lämnar följande särskilda yttrande: 
KD har tidigare agerat för sjön Tämnarens framtida existens, eftersom den håller på att 

växa igen. Vi saknar åtgärder i det här programmet som går i den riktningen, även om 

det är positivt med en landskapsanalys Tämnarån. 

Stefan Hanna (-) lämnar följande särskilda yttrande: 
Det anges i ärendet att vattenprogrammet syftar till att långsiktigt stärka och utveckla 

vattenarbetet och kommunens arbete med att skapa hållbara framtidslösningar för 

vatten i kretslopp, bevara och förvalta naturliga ekosystem i sjöar och vattendrag samt 

säkra tillgången till rent grundvatten. Med det syftet är det anmärkningsvärt att inte 

programmet inkluderar planperspektiv på hur Uppsala kommun ska säkerställa både 

långsiktigt kapacitetsbehov samt ett redundant VA-system där en koppling till Dalälven 

sannolikt är den mest realistiska lösningen. Jag anser också att Uppsala kommuns 

konflikt med Försvarsmakten kopplat till föroreningar med PFAS ska beröras som en del 

av vattenprogrammet. 
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§52 

Handlingsplan för VA-utbyggnad 

KSN-2020-02640 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att godkänna handlingsplan för VA-utbyggnad. 

Sammanfattning 

Uppsala Vatten och Avfall AB har tagit fram ett förslag till handlingsplan för VA-
utbyggnad (VA står för vatten och avlopp). Handlingsplanen med dess bilaga (VA-
utbyggnadsplanen) är en del av Uppsala kommuns VA-plan. Denna har i sin tur tagits 
fram mot bakgrund av Vattenmyndigheternas rekommendation att landets kommuner 
ska ta fram VA-planer för att säkerställa en god planering för vatten och avlopp i hela 
kommunen. 

Handlingsplanen beskriver prioriteringen av områden som är aktuella för att anslutas 
till allmänt vatten och avlopp. En utförligare beskrivning av framtagandet av VA-
planens olika delar och en närmare beskrivning av planeringen för VA-utbyggnad finns 
att läsa i handlingsplanens bilaga. 

Beslutsunderlag 

• Kommunstyrelsens förslag 10 februari 2021 § 15 
• Arbetsutskottets förslag 26 januari 2021 § 28 
• Tjänsteskrivelse daterad 14 januari 2021 
• Bilaga 1, förslag till handlingsplan för VA-utbyggnad inklusive bilaga 

Yrkanden 

Rafael Waters (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Stefan Hanna (-) yrkar: 
att återremittera Handlingsplanen för VA-utbyggnad då jag anser att programmet måste 
inkludera planperspektiv på hur Uppsala kommun både ska säkerställa det långsiktiga 
kapacitetsbehovet samt ett redundant VA-system. 
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att återremittera handlingsplanen så att den tydligt inkluderar hur underhållsskulden 

ska hanteras och kvaliteten i befintlig VA-infrastruktur trovärdigt ska kunna bedömas. 

Simon Alm (-) yrkar: 
att ärendet återremitteras för att kompletteras med en ungefärlig ekonomisk 

konsekvensbeskrivning i tiotusental kronor för berörda hushåll med befintliga VA-

lösningar samt i vilken omfattning efterfrågan finns hos dessa hushåll. 

Linnea Bjuhr (SD) yrkar att ärendet återremitteras med en kombinerad motivering 
bestående både av Stefan Hannas (-) och Simon Alms (-) motiveringar. 

Stefan Hanna (-) och Simon Alm (-) jämkar sina yrkanden med Linnea Bjuhrs(SD) 
förslag. 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer först Stefan Hannas (-) med fleras sammanslagna 
återremissyrkande mot att avgöra ärendet idag och finner att kommunfullmäktige 
beslutar att avgöra ärendet idag. 

Ordföranden ställer därefter kommunstyrelsens förslag mot av slag och finner att 
kommunfullmäktige bifaller detsamma. 

Reservationer 

Närvarande ledamöter (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för Linnea Bjuhrs 
(SD) yrkande. 

Stefan Hanna (-) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande. 

Simon Alm (-) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande 

Särskilda yttranden 

Stefan Hanna (-) lämnar följande särskilda yttrande: 
Syftet med handlingsplanen är att lyfta upp åtgärder som bidrar till en långsiktigt hållbar 

VA-försörjning i Uppsala kommun. Syftet med att bygga ut allmänt vatten och avlopp till 

de områden som omfattas av handlingsplanen är att förbättra VA-försörjningen i 

områdena och ta hänsyn till människors hälsa och miljön, genom att bidra till en minskad 

belastning på närliggande miljö och recipienter. Handlingsplanen omfattar tidsperioden 

mellan 2020-2030. Med det syftet, och den tidsramen, är det anmärkningsvärt att inte 

programmet inkluderar tydligare handlingsperspektiv på hur Uppsala kommun ska 

säkerställa både långsiktigt kapacitetsbehov samt ett redundant VA-system där en 

koppling till Dalälven sannolikt är den mest realistiska lösningen. Jag anser också att det 

är anmärkningsvärt att inte handlingsplanen bättre beskriver hur underhållet av befintlig 
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VA-infrastruktur ska säkerställas så att inte underhållsskulden skapar allt större problem 
för framtida Uppsalabor. Kommunrevisionen har varit mycket kritisk mot VA-bolaget vad 
avser bristen på verktyg för att bedöma kvaliteten i befintlig infrastruktur och därigenom 
kunna värdera om underhållsinsatserna är kraftigt underdimensionerade. Revisionens 
skarpa anmärkning måste tas på större allvar och det ska framgå av ett liknande 
handlingsprogram. 

Justerandes signatur 

  

Utdragsbestyrkande 
/6

7

 

O IL-.-- 

  



¥J Uppsala 
kommun 

 

Sida 38 (53) 

Kommunfullmäktige 
Protokoll 

Datum: 
2021-03-01 

 

§53 

Svar på motion kopplat till planer på en större 
tågdepå i Uppsala kommun från Stefan Hanna 

(-) 

KSN-2019-2059 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att avslå motionen. 

Sammanfattning 

Stefan Hanna (-) föreslår i en motion väckts vid kommunfullmäktiges sammanträde 
den 12 juni 2019 att 

• passagerna under spåren på S:t Olofsgatan och S.t Pers gatan senast 2020 
byggs 

• dimensioneringen av en liknande depåyta inkluderar ett scenario där inte 
spårvagnar kommer att trafikera Uppsala Södra stadsdelar 

• en liknande depåyta både kan användas för spårvagnar och för långa 
bussystem. 

Beslutsunderlag 

• Kommunstyrelsens förslag 10 februari 2021 § 16 
• Arbetsutskottets förslag 19 januari 2021 § 13 
• Tjänsteskrivelse daterad 27 november 2020 
• Bilaga 1, Motion kopplat till planer på en större tågdepå i Uppsala kommun 

från Stefan Hanna (-) 
• Bilaga 2, Protokollsutdrag från gatu- och samhällsmiljönämnden 

Yrkanden 

Erik Pelling (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Stefan Hanna (-) yrkar bifall till motionens andra och tredje att-sats. 
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Beslutsgång 

Ordföranden ställer kommunstyrelsens förslag mot Stefan Hannas (-) yrkande att 
bifalla motionens andra och tredje att-sats och finner att kommunfullmäktige bifaller 
kommunstyrelsens förslag. 

Reservationer 

Stefan Hanna (-) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande. 

Särskilda yttranden 

Stefan Hanna (-) lämnar följande särskilda yttrande: 
Det är ur många perspektiv fel att bygga en spårvagnslösning för kapacitetsstark 

kollektivtrafik i södra delarna av Uppsala stad. Det är bland annat fel utifrån 

behovsperspektivet men också då det kraftigt strider mot god ekonomisk hushållning. 

Självklart ska den grundläggande infrastruktur som Uppsala kommun vidtar för att 

möjliggöra kapacitetsstark kollektivtrafik inkludera möjligheten att välja långa 

elektrifierade bussystem, BRT. 
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§54 

Svar på motion om bildande av kulturreservat 
Seminariet från Karin Ericsson 

KSN-2020-00481 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att avslå motionen. 

Sammanfattning 

Karin Ericsson (-) föreslår i en motion väckt vid kommunfullmäktiges sammanträde 
den 27 januari 2020 

- Att kommunen påbörjar ett arbete för att bilda ett kulturreservat i kvarteret 
Seminariet. 
Att kommunen samarbetar med länsstyrelsen i detta ärende med anledning av 
att anläggningen är av kulturhistoriskt riksintresse. 

Beslutsunderlag 

• Arbetsutskottets förslag 19 januari 2021 § 14 
• Tjänsteskrivelse daterad 21 december 2020 
• Bilaga 1 Motion om bildande av kulturreservat Seminariet från Karin Ericsson(-) 

Yrkanden 

Margit Borgström (KD), Magne Björklund (V), Therez Almerfors (M), Ylva Stadd (S) och 
Anders A. Aronsson (L), yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Jonas Petersson (C), David Perez (SD) och Stefan Hanna (-) yrkar bifall till motionen. 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer kommunstyrelsens förslag mot Jonas Petersson (C) med fleras 
yrkande att bifalla motionen. 

Votering begärs och genomförs. 
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Bifall till kommunstyrelsens förslag röstar JA. Bifall till Jonas Petersson (C) med fleras 
yrkande röstar NEJ. 

Med 62 ja-röster mot 15 nej-röster samt 3 som avstår och 1 frånvarande beslutar 
kommunfullmäktige att bifalla kommunstyrelsens förslag. 

Ja-röst avger Erik Pelling (S), Maria Gauffin Röjestål (S), Gustaf Lantz (S), Eva 
Christiernin (S), Erik Dagnesjö (S), Asal Gohari (S), Ulrik Wärnsberg (S), Inga-Lill Sjöblom 
(S), Klas-Herman Lundgren (S), Agneta Gille (S), Carl Lindberg (S), Ylva Stadell (S), Björn 
Wall (S), Hilde Klasson (S), Mattias Kristenson (S), Loa Mothata (S), Rafael Waters (S), 
Elnaz Alizadeh (S), Pavlos Cavelier Bizas (S), Agneta Erikson (S), Anders Grönvall (S), 
Fredrik Ahlstedt (M), Therez Almerfors (M), Christopher Lagerqvist (M), Marta Obminska 
(M), Magnus Åkerman (M), Cecilia Forss (M), Markus Lagerquist (M), Mats Gyllander (M), 
Madeleine Andersson (M), Carolina Bringborn (M), Anna-Karin Westerlund (M), Robin 
Kronvall (M), Fredrik Hultman (M), Tobias Smedberg (V), Hanna Victoria Mörck (V), 
Karolin Lundström (V), Torbjörn Björlund (V), Ingela Ekrelius (V), Magne Björklund (V), 
Lalla Andersson (V), Mohamad Hassan (L), Helena Hedman Skoglund (L), Angelique 
Prinz Blix (L), Anders A. Aronsson (L), Amanda Kanange (L), Mats Dafnäs (L), Oscar Matti 
(L), Jonas Segersam (KD), Sarah Havneraas (KD), Margit Borgström (KD), Christian 
Hermanson (KD), Eva Moberg (KD), Evelina Solem (KD), Rickard Malmström (MP), Lars 
Friberg (MP), Helena Nordström Källström (MP), Charles Pylad (MP), Per Eric Rosen 
(MP), Gunnar Hedberg (M), Anette Fischer (V) och Johan Edstav (MP). 

Nej-röst avger Stefan Hanna (-), Rigmor Stenmark (C), Mattias Johansson (C), 011e 
Romlin (C), Jonas Petersson (C), Diana Zadius (C), Mats Åhlund (C), Viviane Obaid (C), 
Simon Alm (-), David Perez (SD), Linnea Bjuhr (SD), Anders Sehlin (SD), Roger Thelander 
(SD), Simon Pettersson (SD) och Kent Kumpula (SD). 

Avstår gör Therese Rhann (-), Stina Jansson (Fl) och Lovisa Johansson (Fl). 

Frånvarande är Eva Edwardsson (L). 

Reservation 

Närvarande ledamöter (C) reserverar sig mot beslutet till förmån för Jonas Peterssons 
(C) yrkande. 

Närvarande ledamöter (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för David Perez (SD) 
yrkande. 

Stefan Hanna (-) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande. 

Simon Alm (-)reserverar sig mot beslutet. 
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Särskilt yttrande 

Stefan Hanna lämnar följande särskilda yttrande: 
Uppsala kommun ska utvecklas på ett för befintliga invånare attraktivt sätt. Allt för ofta 

driver många av kommunfullmäktiges partier en expansionspolitik som innebär att 

Uppsalas attraktion och karaktär som en stor småstad går förlorad. Vi är många 

Uppsalabor som inte uppskattar den rovdriften av våra byggbara ytor utan vi vill att 

Uppsala ska utvecklas i linje med vår unika karaktär och med den arkitekturpolicy som 

kommunen faktiskt antagit. Kvarteret Seminariet med sina trädgårds- och 

idrottsanläggningar är nu en unik berättelse om folkskolornas stora betydelse för 

Sveriges insatser för att bilda landets invånare. Av de folkskoleseminarier som byggdes 

enligt 1914 års seminariestadga finns bara Uppsalas kvar med sin ursprungliga yta och 

plan, och vi är många som anser att den därför har ett viktigt kulturellt riksintresse. 

Särskilt i Uppsala som i stor utsträckning bär på en flera hundra år bildningsberättelse av 

världsklass. För Uppsalabomas bästa, särskilt de närboende men även för Fyrishovs 

besökare, ska kvarteret bli en stadsdelspark för alla nya boende i Luthagen, Librobäck, 

Fyrisvall och ide västra delarna av Svartbäcken som idag saknar en sådan. För alla 

Uppsalabor och för våra besökare kan kvarteret med fördel också bli en kulturpark 6/11d 

med statyer och ytor för kulturella framträdanden. Gör om! Gör rätt! Kommunen bör byta 

mark med den nuvarande fastighetsägaren till kvarteret Seminariet. 

Karin Ericsson (-) lämnar följande särskilda yttrande: 
Främsta skälet att bilda ett kulturreservat är att kvarteret Seminariet är en 

kulturhistorisk miljö av RIKSINTRESSE. Det är även en anläggning som dessutom är den 

enda bevarade i sin helhet i Sverige, vilket förstärker riksintresset. 

Jag, och flera med mig har åberopat PBL's förvansknings förbud i 8 kap 513, för att 

skydda anläggningen. Det är viktigare än någonsin med ett skydd av det här slaget när 

man ser hur många politiker i kommunen som inte har kunskap och känsla för Uppsalas 

kulturhistoriska miljöer. 

Många har heller inte insett värdet av den betydelse som folkskolan har haft för Sveriges 

välstånd. 

Det hot som kvarteret Seminariet utsätts för i och med förslag på ny bebyggelse och 

andra ingrepp i området gör att skadan är irreversibel. En del ser området som ett 

skräpigt inslag i stadsmiljön men det går att åtgärda eftersom de grundläggande dragen 

i den nationalromantiska anläggningen finns kvar. Det är bara dålig skötsel och eftersatt 

underhåll som gör att området ger ett skräpigt intryck. Om det skötts hade det setts som 

den tillgång det verkligen är. 

I nuvarande läge skyddas de ursprungliga byggnaderna i anläggningen, men andra 

delar av parken och trädgården är lika betydelsefulla för anläggningens kulturhistoriska 

värde och bör skyddas. Läplanteringen med granar mot norr och lövträd innanför är 

anlagda utifrån tanken att få ett intryck av ett skogsbryn. Åkerö-allen och andra träd, 

växtbäddar och fruktträd, utformningen av trädgårdsgångar, fotbollsplanen med 

läplanteringen - allt detta ingår i den nationalromantiska utformningen. Dessa är alltså 
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också viktiga för helheten av den nationalromantiska anläggningen och bör skyddas. 

Exempelvis så kan inte en byggnad ersätta läplanteringen utan att helheten förvanskas. 

IRREVERSIBEL SKADA!! 

För att bedöma en kulturmiljös värde behövs utöver yrkeskompetens även kunskap och 

medvetenhet om stadsmiljön som man får som boende i Uppsala och som man får när 

man har förfäder som vuxit upp i Uppsala. Så byggs en kunskap upp om det unika och 

värdefulla som uppskattats i generationer. 

Det andra skälet till skydd, utöver själva anläggningen, är att kvarteret Seminariet är en 

symbol för den viktiga folkskolereformen och borde skyddas, och även lyftas fram som ett 

riksintresse. Folkskolan lyfte många barns kunskaper genom attALLA barn fick tillfälle till 

skolgång. Folkskolor byggdes över hela landet och folkskollärarna med en gedigen 

utbildning spreds ut på alla orter. Dessa skolor utgör grunden för vårt nuvarande 

betydelsefulla skolsystem. 

Jag har själv vuxit upp i en bygd med en mycket aktiv och betydelsefull folkskollärare. 

Han tog även ett samhällsansvar utöver uppgiften som lärare. Han byggde upp ett 

bibliotek, drev bygget av en bygdegård, anläggandet av fotbollsplan, såg till att bygga 

upp ett brandförsvar med frivilliga mm. Han var en förebild för många. 

De ideal som folkskollärarutbildningen innehöll var bland annat att odla för eget 

bruk/lokal odling och även vikten av fysisk aktivitet för hälsans skull. Dessa ideal 

framhålls i dagens samhälle och särskilt under den pågående pandemin. 

Min motion kommer tyvärr lite olägligt eftersom nuvarande planer är att bebygga 

kvarteret Seminariet. Eventuellt fårjag återkomma om inlämnade överklaganden vinner 

gehör i domstolsbedömningarna. 

Än är inte sista ordet sagt när det gäller kvarteret Seminariet. 
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§55 

Svar på motion om införande av e-petitioner 
från Linnea Bjuhr (SD) 

KSN-2020-01318 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att besvara motionen med föredragningen i ärendet. 

Sammanfattning 

Linnea Bjuhr (SD) har i en motion väckt vid kommunfullmäktiges sammanträde den 30 
mars 2020 yrkat att Uppsala kommun inför system med e-petition utifrån Sveriges 
kommuners och regioners (SKR) rekommendationer. 

Beslutsunderlag 

• Kommunstyrelsens förslag 10 februari 2021 § 18 
• Arbetsutskottets förslag 2 februari 2021 § 36 
• Tjänsteskrivelse daterad 8 maj 2020 
• Bilaga, Motion om införande av e-petitioner från Linnea Bjuhr (SD) 

Yrkanden 

Hanna Victoria Mörck (V) och Pavlos Cavelier Bizas (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens 
förslag. 

Linnea Bjuhr (SD), Stefan Hanna (-) och Therese Rhann (-) yrkar bifall till motionen. 

Therez Alnnerfors (M), Jonas Segersam (KD) och Jonas Petersson (C) yrkar att motionen 
ska besvaras med följande formulering: 
Uppsala kommun genom förlust nu ett försök med medborgarbudget för landsbygden. 
Det tredje området av fem håller på att avslutas, och det återstår cirka två år av försöket. 
Medborgare har där möjlighet att lämna och rösta på olika förslag. Detta försök kommer 
utvärderas och vidareutvecklas. E-petitioner bör övervägas att ingå som en möjlighet till 
en vidare utveckling av medborgarinflytandet. 
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Beslutsgång 

Ordföranden ställer först kommunstyrelsens förslag mot Linnea Bjuhr (SD) med fleras 
yrkande att bifalla motionen. 

Votering begärs och genomförs (votering 1). 

Bifall till kommunstyrelsens förslag röstar JA. Bifall till Linnea Bjuhr (SD) med fleras 
yrkande röstar NEJ. 

Med 70 ja-röster mot 11 nej-röster beslutar kommunfullmäktige att besvara motionen. 

Ordföranden ställer därefter kommunstyrelsens förslag mot Therez Almerfors (M) med 
fleras yrkande att besvara motionen med Therez Almerfors (M) med fleras motivering. 

Votering begärs och genomförs (votering 2). 

Bifall till kommunstyrelsens förslag röstar JA. Bifall till Theres Almerfors (M) med fleras 
yrkande röstar NEJ. 

Med 43 ja-röster mot 27 nej-röster samt 11 som avstår beslutar kommunfullmäktige att 
bifalla kommunstyrelsens förslag. 

Resultat votering 1 

Ja-röst avger Erik Petting (S), Maria Gauffin Röjeståt (S), Gustaf Lantz (S), Eva 
Christiernin (S), Erik Dagnesjö (S), Asal Gohari (S), Ulrik Wärnsberg (S), Inga-Lilt Sjöblom 
(S), Klas-Herman Lundgren (S), Agneta Gille (S), Carl Lindberg (S), Ylva Stadell (S), Björn 
Wall (S), Hilde '<lasson (S), Mattias Kristenson (S), Loa Mothata (S), Rafael Waters (S), 
Elnaz Alizadeh (S), Pavlos Cavelier Bizas (S), Agneta Erikson (S), Anders Grönvall (S), 
Fredrik Ahlstedt (M), Therez Almerfors (M), Christopher Lagerqvist (M), Marta Obminska 
(M), Magnus Åkerman (M), Cecilia Forss (M), Markus Lagerquist (M), Mats Gyllander (M), 
Madeleine Andersson (M), Carolina Bringborn (M), Anna-Karin Westerlund (M), Robin 
Kronvall (M), Fredrik Hultman (M), Tobias Smedberg (V), Hanna Victoria Mörck (V), 
Karolin Lundström (V), Torbjörn Björlund (V), Ingela Ekrelius (V), Lalla Andersson (V), 
Rigmor Stenmark (C), Mattas Johansson (C), 011e Romlin (C), Jonas Petersson (C), 
Diana Zadius (C), Mats Åhtund (C), Viviane Obaid (C), Mohamad Hassan (L), Helena 
Hedman Skoglund (L), Angetique Prinz Blix (L), Eva Edwardsson (L), Anders A. Aronsson 
(L), Amanda Kanange (L), Mats Dafnäs (L), Oscar Matti (L), Jonas Segersam (KD), Sarah 
Havneraas (KD), Margit Borgström (KD), Christian Hermanson (KD), Eva Moberg (KD), 
Evelina Solem (KD), Rickard Malmström (MP), Lars Friberg (MP), Helena Nordström 
Källström (MP), Charles Pylad (MP), Per Eric Rosen (MP), Gunnar Hedberg (M), Anette 
Fischer (V), Per-Olof Forsblom (V) och Johan Edstav (MP). 
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Nej-röst avger Therese Rhann (-), Stefan Hanna (-), Simon Alm (-), Linnea Bjuhr (SD), 
Anders Sehlin (SD), Roger Thelander (SD), Stina Jansson (Fl), Lovisa Johansson (Fl), 
Knut Godskesen (-), Simon Pettersson (SD) och Kent Kumpu (SD). 

Resultat votering 2 

Ja-röst avger Erik Petting (S), Maria Gauffin Röjestål (S), Gustaf Lantz (S), Eva 
Christiernin (S), Erik Dagnesjö (S), Asal Gohari (S), Ulrik Wärnsberg (S), Inga-Lull Sjöblom 
(S), Klas-Herman Lundgren (S), Agneta Gille (S), Carl Lindberg (S), Ylva Stadell (S), Björn 
Wall (S), Hilde Klasson (S), Mattias Kristenson (S), Loa Mothata (S), Rafael Waters (S), 
Elnaz Alizadeh (S), Pavlos Cavelier Bizas (S), Agneta Erikson (S), Anders Grönvall (S), 
Tobias Smedberg (V), Hanna Victoria Mörck (V), Karolin Lundström (V), Torbjörn 
Björlund (V), Ingela Ekrelius (V), Lalla Andersson (V), Mohamad Hassan (L), Helena 
Hedman Skoglund (L), Angelique Prinz Blix (L), Eva Edwardsson (L), Anders A. Aronsson 
(L), Amanda Kanange (L), Mats Dafnäs (L), Oscar Matti (L), Rickard Malmström (MP), 
Lars Friberg (MP), Helena Nordström Källström (MP), Charles Pylad (MP), Per Eric Rosen 
(MP), Anette Fischer (V), Per-Olof Forsblom (V) och Johan Edstav (MP). 

Nej-röst avger Fredrik Ahlstedt (M), Therez Almerfors (M), Christopher Lagerqvist (M), 
Marta Obminska (M), Magnus Åkerman (M), Cecilia Forss (M), Markus Lagerquist (M), 
Mats Gyllander (M), Madeleine Andersson (M), Carolina Bringborn (M), Anna-Karin 
Westerlund (M), Robin Kronvall (M), Fredrik Hultman (M), Rigmor Stenmark (C), Mattias 
Johansson (C), 011e Romlin (C), Jonas Petersson (C), Diana Zadius (C), Mats Åhlund (C), 
Viviane Obaid (C), Jonas Segersam (KD), Sarah Havneraas (KD), Margit Borgström (KD), 
Christian Hermanson (KD), Eva Moberg (KD), Evelina Solem (KD) och Gunnar Hedberg 
(M). 

Avstår gör Therese Rhann (-), Stefan Hanna (-), Simon Alm (-), Linnea Bjuhr (SD), Anders 
Sehlin (SD), Roger Thelander (SD), Stina Jansson (Fl), Lovisa Johansson (Fl), Knut 
Godskesen (-), Simon Pettersson (SD) och Kent Kumpula (SD). 

Reservation 

Närvarande ledamöter (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för Linnea Bjuhrs 
(SD) yrkande. 

Närvarande ledamöter (M), (C) och (KD) reserverar sig mot beslutet och lämnar följande 
skriftliga reservation: 
Uppsala kommun genomför just nu ett försök med medborgarbudget för landsbygden. 
Det tredje området av fem håller på att avslutas, och det återstår cirka två år av försöket. 
Medborgare har där möjlighet att lämna och rösta på olika förslag. Detta försök kommer 
utvärderas och vidareutvecklas. E-petitioner bör övervägas att ingå som en möjlighet till 
en vidare utveckling av medborgarinflytandet. 
Vi reserverar oss därför till förmån för 
Att med ovanstående besvara motionen 
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Stefan Hanna (-) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande. 

Simon Alm (-) reserverar sig mot beslutet. 

Särskilt yttrande 

Hanna Victoria Mörck (V) lämnar följande särskilda yttrande: 
Hellre medborgarförslag. Vänsterpartiet ser poänger med förslaget då det syftar till att 

öka Uppsalabomas möjligheter till att påverka beslut i kommunen. Vi instämmer dock 

med invändningarna till förslaget som framställs i missivet. Det finns redan idag många 

sätt att påverka, som kan likställas med e-petitioner. Vänsterpartiet har länge ansett att 

medborgarförslag skulle vara bra att införa i kommunen. Det ger medborgare möjlighet 

att lägga förslag som sen kan utredas och tas ställning till. Vi menar att det vore bättre 

att införa medborgarförslag än att införa e-petitioner, men att frågan nu får utredas 

gällande medborgarbudgeten. 

Stefan Hanna (-) lämnar följande särskilda yttrande: 
Vår demokrati behöver stärkas på många sätt. Det är idag ett stort demokratiskt 

underskott att inte Uppsalaborna till exempel får chansen att rösta i ett kommunval fritt 

från risk för sammanblandning med riksdagsvalet. Ett enkelt förbättringsförslag har lyfts 

fram av Sverigedemokraterna som dessutom rekommenderas av Sveriges kommuner 

och regioner (SKR). Förslaget är att införa ett digitalt system med e-petition där 

Uppsalaboma direkt skulle ges en liten chans att påverka vilka frågor som behandlas 

inom kommunen. Jag är tyvärr inte förvånad över att vänsterstyret avslår motionen 

eftersom vänstern på många sätt saknar en genuin känsla för hur folklig demokrati kan 

skapas. 
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§56 

Svar på motion om att räkna biologisk 
mångfald vid exploatering i Uppsala kommun 
från Jonas Petersson (C), Mats Åhlund (C) och 
Karin Ericsson (-) 

KSN-2020-02108 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att besvara motionen med föredragning i ärendet. 

Sammanfattning 

Jonas Petersson (C), Mats Åhlund (C) och Karin Ericsson (C) föreslår i en motion väckt 
27 maj 2020: 

- att Uppsala kommun ska utreda möjligheten att arbeta med biologisk 
mångfald på ett systematiskt sätt vid exploatering och platsutveckling, samt 
att Uppsala kommun ska ta fram en strategi för hur man ska säkerställa en 
förbättring av biologisk mångfald vid exploatering och platsutveckling. 

Beslutsunderlag 

• Kommunstyrelsens förslag 10 februari 2021 § 19 
• Arbetsutskottets förslag 2 februari 2021 § 37 
• Tjänsteskrivelse daterad 30 november 2020 
• Bilaga, Motion om att räkna på biologisk mångfald vid exploatering i Uppsala 

kommun från Jonas Petersson (C), Mats Åhlund (C) och Karin Ericsson (C) 

Yrkanden 

Rickard Malmström (MP), Anette Fischer (V), Hilde Klasson (S) och Anders Grönvall (S) 
yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Mats Åhlund (C), Jonas Petersson (C) och Lovisa Johansson (Fl) yrkar bifall till 
motionen. 
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Therez Alrnerfors (M) och Eva Moberg (KD) yrkar 
att bifalla motionens första att-sats, samt 
att besvara motionens andra att-sats. 

Stefan Hanna (-) yrkar bifall till motionens första att-sats. 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer först kommunstyrelsens förslag att besvara motionens första att-
sats mot Mats Åhlund (C) med fleras yrkande att bifalla motionens första att-sats. 

Votering begärs och genomförs (votering 1). 

Bifall till kommunstyrelsens förslag röstar JA. Bifall till Mats Åhlund (C) med fleras 
yrkande röstar NEJ. 

Med 49 ja-röster mot 32 nej-röster beslutar kommunfullmäktige att bifalla 
kommunstyrelsens förslag. 

Ordföranden ställer därefter kommunstyrelsens förslag att besvara motionens andra 
att-sats mot Mats Åhlund (C) med fleras yrkande att bifalla motionens andra att-sats i 
en votering. 

Bifall till kommunstyrelsens förslag röstar JA. Bifall till Mats Åhlund (C) med fleras 
yrkande röstar NEJ. 

Med 70 ja-röster mot 10 nej-röster samt 1 som avstår beslutar kommunfullmäktige att 
bifalla kommunstyrelsens förslag. 

Resultat votering 1 

Ja-röst avger Erik Pelling (S), Maria Gauffin Röjestål (S), Gustaf Lantz (S), Eva 
Christiernin (S), Erik Dagnesjö (S), Asal Gohari (S), Ulrik Wärnsberg (S), Inga-Lill Sjöblom 
(S), Klas-Herman Lundgren (S), Agneta Gille (S), Carl Lindberg (S), Ylva Stadell (S), Björn 
Wall (S), Hilde Klasson (S), Mattias Kristenson (S), Loa Mothata (S), Rafael Waters (S), 
Elnaz Alizadeh (S), Pavlos Cavelier Bizas (S), Agneta Erikson (S), Anders Grönvall (S), 
Tobias Smedberg (V), Hanna Victoria Mörck (V), Karolin Lundström (V), Torbjörn 
Björlund (V), Ingela Ekrelius (V), Lalla Andersson (V), Mohamad Hassan (L), Helena 
Hedman Skoglund (L), Angelique Prinz Blix (L), Eva Edwardsson (L), Anders A. Aronsson 
(L), Amanda Kanange (L), Mats Dafnäs (L), Oscar Matti (L), Simon Alm (-), Linnea Bjuhr 
(SD), Anders Sehlin (SD), Roger Thelander (SD), Rickard Malmström (MP), Lars Friberg 
(MP), Helena Nordström Källström (MP), Charles Pylad (MP), Per Eric Rosen (MP), 
Anette Fischer (V), Per-Olof Forsblom (V), Simon Pettersson (SD), Kent Kumpula (SD), 
och Johan Edstav (MP) 

Nej-röst avger Fredrik Ahlstedt (M), Therez Almerfors (M), Christopher Lagerqvist (M), 
Marta Obminska (M), Magnus Åkerman (M), Cecilia Forss (M), Markus Lagerquist (M), 
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Mats Gyllander (M), Madeleine Andersson (M), Carolina Bringborn (M), Anna-Karin 
Westerlund (M), Robin Kronvall (M), Fredrik Hultman (M), Therese Rhann (-), Stefan 
Hanna (-), Rigmor Stenmark (C), Mattias Johansson (C), 011e Romlin (C), Jonas 
Petersson (C), Diana Zadius (C), Mats Åhlund (C), Viviane Obaid (C), Jonas Segersam 
(KD), Sarah Havneraas (KD), Margit Borgström (KD), Christian Hermanson (KD), Eva 
Moberg (KD), Evelina Solem (KD), Stina Jansson (Fl), Lovisa Johansson (Fl), Gunnar 
Hedberg (M) och Knut Godskesen (-). 

Resultat votering 2 

Ja-röst avger Erik Petting (S), Maria Gauffin Röjestål (S), Gustaf Lantz (S), Eva 
Christiernin (S), Erik Dagnesjö (S), Asal Gohari (S), Ulrik Wärnsberg (S), Inga-Lill Sjöblom 
(S), Klas-Herman Lundgren (S), Agneta Gille (S), Carl Lindberg (S), Ylva Stadell (S), Björn 
Wall (S), Hilde Klasson (S), Mattias Kristenson (S), Loa Mothata (S), Rafael Waters (S), 
Elnaz Alizadeh (S), Pavlos Cavelier Bizas (S), Agneta Erikson (S), Anders Grönvall (S), 
Fredrik Ahlstedt (M), Therez Almerfors (M), Christopher Lagerqvist (M), Marta Obminska 
(M), Magnus Åkerman (M), Cecilia Forss (M), Markus Lagerquist (M), Mats Gyllander (M), 
Madeleine Andersson (M), Carolina Bringborn (M), Anna-Karin Westerlund (M), Robin 
Kronvall (M), Fredrik Hultman (M), Tobias Smedberg (V), Hanna Victoria Mörck (V), 
Karolin Lundström (V), Torbjörn Björlund (V), lngela Ekrelius (V), Lalla Andersson (V), 
Mohamad Hassan (L), Helena Hedman Skoglund (14, Angelique Prinz Blix (L), Eva 
Edwardsson (L), Anders A. Aronsson (L), Amanda Kanange (L), Mats Dafnäs (L), Oscar 
Matti (L), Simon Alm (-), Linnea Bjuhr (SD), Anders Sehlin (SD), Roger Thelander (SD), 
Jonas Segersam (KD), Sarah Havneraas (KD), Margit Borgström (KD), Christian 
Hermanson (KD), Eva Moberg (KD), Evelina Solem (KD), Rickard Malmström (MP), Lars 
Friberg (MP), Helena Nordström Källström (MP), Charles Pylad (MP), Per Eric Rosen 
(MP), Gunnar Hedberg (M), Anette Fischer (V), Per-Olof Forsblom (V), 
Knut Godskesen (-), Simon Pettersson (SD), Kent Kumpula (SD) och Johan Edstav (MP). 

Nej-röst avger Therese Rhann (-), Rigmor Stenmark (C), Mattias Johansson (C), 011e 
Romlin (C), Jonas Petersson (C), Diana Zadius (C), Mats Åhlund (C), Viviane Obaid (C), 
Stina Jansson (Fl) och Lovisa Johansson (Fl). 

Avstår gör Stefan Hanna (-). 

Reservationer 

Närvarande ledamöter (C) reserverar sig mot beslutet till förmån för Mats Åh lund (C) 
med fleras yrkande. 

Närvarande ledamöter (M) och (KD) reserverar sig mot beslutet och lämnar följande 
skriftliga reservation: 
Uppsala behöver säkerställa och gynna en god biologisk mångfald, det är viktigt för 
klimatet och det har en positiv inverkan på boendemiljöer och vår livskvalitet. Det vore 
önskvärt att utveckla hur kommunen kan arbeta än mer strategiskt för att säkra 
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biologisk mångfald vid exploatering och platsutveckling och utveckla skötselarbetet i 

praktiken. Samtidigt som vi slår vakt om Uppsalas tillväxt och säkerställer att fler 

människor ska kunna flytta hit eller etablera sina verksamheter i vår kommun. 

Med anledning av ovanstående reserverar vi till förmån för att: 

Att bifalla första attsatsen, 

Att besvara den andra attsatsen 

Stefan Hanna (-) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande. 

Särskilda yttranden 

Stefan Hanna (-) lämnar följande särskilda yttrande: 
Den som inte förstår värdet av att vi anstränger oss mycket för att bevara den biologiska 

mångfalden tar inte miljö- och klimatutmaningarna på tillräckligt stort allvar. 
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§57 

Interpellation om beredskapen inom vård och 
omsorg från Diana Zadius (C) 

KSN-2020-03694 

Diana Zadius (C) har ställt en interpellation till äldrenämndens ordförande dåvarande 
ordförande Caroline Hoffstedt (S). Interpellationen besvaras av äldrenämndens 
nuvarande ordförande Eva Christiernin (S). 

Anföranden hålls av Diana Zadius (C), Eva Christiernin (S), Lalla Andersson (V), Cecilia 
Forss (M), Jonas Petersson (C) och Tobias Smedberg (V). 
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§58 

Interpellation om elförsörjningen från Leif 
Boström (KD) 

KSN-2021-00513 

Leif Boström (KD) har ställt en interpellation till kommunstyrelsens ordförande Erik 
Pelling (S) som besvarar densamma. 

Anföranden hålls av Leif Boström (KD), Erik Pelling (S), Anders Sehlin (SD), Jonas 
Segersann (KD), Hanna Victoria Mörck (V), Rafael Waters (S), Rickard Malmström (MP), 
Kent Kumpula (SD), Anders A. Aronsson (L) och Roger Thelander (SD). 
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